

Date: 07th December 2016

Ref: LD/B/FS/16/21

Mr. /Hasan Abdul Rahman Al Serkal

Executive Vice President & Chief Operations
Officer

Dubai Financial Market

Dubai-United Arab Emirates

التاريخ: 07 ديسمبر 2016

المرجع: LD/B/FS/16/21

السيد/حسن عبد الرحمن السركال

نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات

رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي

دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Results of the Eighth Board of Directors
Meeting for 2016
of Drake & Scull International PJSC
(the "Company")**

The Board of Directors of Drake & Scull International PJSC held their Eighth meeting on Wednesday 07th of December 2016 at 3:00 PM at the Emirates Towers Hotel, Dubai, UAE and the results are as seen below:

**نتائج اجتماع مجلس الإدارة الثامن لعام 2016
لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")**

عقد السادة أعضاء مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع اجتماع مجلس الإدارة الثامن لعام 2016 في يوم الاربعاء الموافق 07 من ديسمبر 2016 الساعة الثالثة من بعد الظهر في فندق ابراج الامارات، دبي، الامارات العربية المتحدة، و تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Directors approved previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors discussed the routine business matters of the Company and its subsidiary companies.
3. The Board of Directors approved appointing Pricewaterhouse Coopers (PWC) as strategic and financial advisor to assist with examining the Company's capital structure and financial liabilities.

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.
2. ناقش السادة أعضاء مجلس الإدارة أنشطة العمل الاعتيادية للشركة وشركاتها التابعة.
3. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تعيين شركة برايس ووتر هاوس كوبرز بصفة مستشار مالي و استراتيجي للمساعدة في دراسة هيكل رأس المال و الالتزامات المالية للشركة.

4. No Other Issues

4. لا مواضيع أخرى.



Fadi Saba
Board Secretary
Drake & Scull International PJSC



فادي سابا
أمين السر
شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.